

Sex Work in the City

May 1 st , 2020, 9am – 5pm

CALL FOR SUBMISSION(S)

Images, representations and perspectives on sex work often look to the past to idealize, make sense of and construct sex worker identities.

Montreal's public narrative relies very heavily on its history of sex work, but it stigmatizes and criminalizes its sex workers in the living present.

How do urban sex workers imagine our futures when our presence is unwelcome? This conference provides a space for discussion about the current realities for sex work in an urban context and the possibilities for sex work in the urban future.

Morning session is for sex workers only and provides an opportunity for sex workers to talk openly about sex work in the built environment – both virtual and urban.

The afternoon session is open to the public.

Welcome topics for panels and papers:

- Gentrification and its impact on sex work in Montreal**
- The role and impact of city regulations on Montreal's urban sex workers**
 - Sex work and Montreal's architecture**
 - Historical place of sex work in Montreal**
 - Sex work and the political economy of Montreal**
- Papers that deal with any of the above topics in other urban contexts**
- “Virtual” gentrification and its impact on sex workers in web-based economies and advertising spaces**

Abstracts should be 250-500 words in length.

Papers will be 20 minutes each, with 10 minutes of questions.

Submissions in both French and English will be accepted.

**please submit abstracts to
urbanfutures@chezstella.org
by Wednesday March 4th, 2020**



**Institute for
Urban Futures**

Institute for Urban Futures de Concordia présente

Sex Work in the City 1er mai, 2020, 9h – 17h APPEL DE SOUMISSION

Les images, représentations et perspectives sur le travail du sexe se tournent souvent vers le passé pour idéaliser, donner un sens et construire les identités des travailleuses du sexe. L'histoire publique montréalaise s'appuie beaucoup sur le travail du sexe du passé, mais elle stigmatise et criminalise ses travailleuses du sexe dans le présent. Comment les travailleuses du sexe urbaines peuvent-elles imaginer l'avenir lorsque nous ne sommes pas les bienvenues dans le présent ?

Cette conférence offre un espace de discussion sur les réalités actuelles du travail du sexe dans un contexte urbain et sur les possibilités urbaines du travail du sexe dans le futur.

La session du matin est réservée aux travailleuses du sexe et leur offre l'occasion de parler ouvertement du travail du sexe dans un environnement bâti, à la fois virtuel et urbain. La session de l'après-midi est ouverte au public.

Sujets bienvenus pour les panels et les présentations :

- **La gentrification et son impact sur le travail du sexe à Montréal**
- **Le rôle et l'impact des réglementations municipales sur les travailleuses du sexe montréalaise en milieu urbain**
 - **Travail du sexe et architecture à Montréal**
 - **Lieu historique du travail du sexe à Montréal**
 - **Travail du sexe et économie politique de Montréal**
- **Des présentations qui traitent des sujets ci-dessus dans d'autres contextes urbains**
- **La gentrification « virtuelle » et son impact sur les travailleuses du sexe dans les espaces web de promotion et d'économie**

Les résumés doivent contenir entre 250 et 500 mots.

Résumés en français et en anglais seront acceptés.

Les présentations dureront 20 minutes chacune suivi d'une période de question de 10 minutes.

**Envoyer à
urbanfutures@chezstella.org
avant le 4 mars, 2020**



**Institute for
Urban Futures**